

**De:** FINA GMS Support [mailto:aquaticsdb@fina.org]  
**Enviada:** quarta-feira, 1 de Fevereiro de 2017 09:05  
**Para:** [aquaticsdb@fina.org](mailto:aquaticsdb@fina.org)

**Assunto:** Registration Open - 17th FINA World Masters Championships 2017 - Budapest (HUN)

Dear Friends,

**We kindly ask you to pass on this information to your clubs and Masters participants.**

We are pleased to announce that the registration for the 17<sup>th</sup> FINA World **Masters** Championships 2017 – Budapest (HUN) **IS NOW OPEN!**

The entry booklet for the Championships is available for [download here](#).

The registration for the FINA World Masters Championships is **INDIVIDUAL**. Each participant must create his own account and register through the FINA General Management System (FINA GMS) Public Portal by going to <https://registration.fina.org>

The registration user guide dedicated to Masters can be found [by clicking here](#)

**The registration deadline is 29 June 2017, 23.59 GMT**

- *All persons willing to participate must be duly registered and have paid their registration fee and events fee by 29 June 2017. The unpaid registrations will not be considered.*
- *No registrations will be accepted after 29 June 2017*
- *No changes or additions to Individual or Team event entries will be accepted after 29 June 2017*

Due to the high number of entries expected, the entry process of the different events can be closed anytime by FINA if necessary to ensure a safe and high quality competition. Therefore, we strongly advise people to register as soon as possible in order to guarantee their participation.

For all information about the FINA World Masters Championships, please refer to the Official website of the Championships: <http://masters.fina-budapest2017.com/en>

Frequently Asked Questions about the Championships are on the Championships website located here: <http://masters.fina-budapest2017.com/en/frequently-asked-questions>

Should you have any questions relating to the event, please send enquiries to: [masters@fina-budapest2017.com](mailto:masters@fina-budapest2017.com)

We thank you for your collaboration.

\*\*\*\*\*

*Chers amis,*

**Veillez transmettre cette information à vos clubs et participants Masters.**

*Nous avons le plaisir de vous annoncer que l'enregistrement pour les 17<sup>ème</sup> Championnats du Monde **Masters** FINA à Budapest (HUN) **est désormais ouvert !!***

*Le livret explicatif des Championnats est disponible pour [téléchargement ici](#).*

*L'enregistrement pour les Championnats du Monde Masters FINA est **INDIVIDUEL**. Chaque participant doit créer son propre compte et s'enregistrer grâce au FINA General Management System (FINA GMS) Public Portal en allant sur : <https://registration.fina.org>*

*Le guide d'enregistrement dédié aux Masters [est disponible ici](#)*

**La date limite pour s'enregistrer est le 29 Juin 2017, 23.59 GMT**

- Toute personne souhaitant participer aux Championnats du Monde doit avoir dûment complété la procédure d'inscription et payé ses frais d'enregistrement et d'inscription aux épreuves avant le 29 Juin 2017. Les inscriptions non payées seront considérées comme non valide.
- Aucun enregistrement ne sera accepté après le 29 Juin 2017
- Aucun changement ou ajout d'épreuve ne sera accepté après le 29 Juin 2017

Le nombre d'inscription attendu étant très élevé, le processus d'enregistrement des différentes épreuves peut être fermé à tout moment par la FINA si jugé nécessaire afin d'assurer la qualité de l'évènement et la sécurité des participants. Nous encourageons donc vivement les participants à s'inscrire au plus vite afin de garantir leur participation.

Les informations concernant le Championnats du Monde Masters FINA Budapest 2017 sont disponibles sur le site internet officiel des championnats : <http://masters.fina-budapest2017.com/en>

Vous trouverez également une foire aux questions (FAQ) à cette page : <http://masters.fina-budapest2017.com/en/frequently-asked-questions>

Pour toute question, n'hésitez pas à contacter [masters@fina-budapest2017.com](mailto:masters@fina-budapest2017.com)

Nous vous remercions pour votre collaboration.

**FINA GMS Support Team**



GENERAL  
MANAGEMENT  
SYSTEM

FINA GMS SUPPORT TEAM

**Phone** +41 21 310 47 10

**Mail** [aquaticsd@fina.org](mailto:aquaticsd@fina.org)

**Fax** +41 21 312 66 10

**Web** [www.fina.org](http://www.fina.org)

**Address** FINA Office / Av. de l'Avant-Poste 4 / 1005 Lausanne / Switzerland



This e-mail may contain confidential and/or privileged information. If you are not the intended recipient please notify the sender immediately and destroy this e-mail. Any unauthorised copying, disclosure or distribution of the material in this e-mail is strictly forbidden.

PLEASE CONSIDER THE ENVIRONMENT BEFORE PRINTING THIS EMAIL



**FINA APPLICATION**

Discover your favourite athletes, in depth results, and keep up with the latest news and videos direct to your smartphone!

▶ **Download the App for Android & iOS**

